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 ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО 

МНОГООБРАЗИЕ 

 
 
 
ДО 
Г-Н ВАСИЛ ТЕРЗИЕВ  
КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА  
 
ЧРЕЗ  
Г-Н ЦВЕТОМИР ПЕТРОВ  
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
 

ПИТАНЕ  
от 

Мирослав Боршош  
                Председател на Постоянната комисия  по образование, култура, 

              наука и културно многообразие 
 
 

ОТНОСНО: Предоставяне на информация относно създаване на Работна група във 

връзка с глава 2-ра "Именуване и преименуване на обекти с общинско значение" от 

Наредбата за именуване и преименуване на общински обекти, поставяне, 

преместване и премахване на паметници и художествени елементи на 

територията на Столична община и изготвяне на нейната актуализация 

 
ПРАВНО ОСНОВАНИЕ: чл. 33, ал. 1, т. 4 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, във връзка с чл. 129, ал. 2 от Правилника за 
организацията и дейността на Столичния общински съвет.  

 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ТЕРЗИЕВ, 
  
На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 от ЗМСМА, моля да ми предоставите информация 

относно създаването на Работна група във връзка с глава 2-ра "Именуване и 
преименуване на обекти с общинско значение" от Наредбата за именуване и 
преименуване на общински обекти, поставяне, преместване и премахване на 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 – София, ул. „Московска“ № 33, Тел. 93 77 591, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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паметници и художествени елементи на територията на Столична община и изготвяне 
на нейната актуализация 

На свое заседание от 19.03.2024г., след дискусия във връзка с необходимостта от 
актуализация на глава 2-ра „Именуване и преименуване на обекти с общинско 
значение“ от Наредба за именуване и преименуване на общински обекти, поставяне, 
преместване и премахване на паметници и художествени елементи на територията на 
Столична община (Наредбата), Постоянната комисия по образование, култура, наука и 
културно многообразие взе решение да сведе на Вашето внимание предложение 
обективирано в писмо рег.№ СОА24-ВК66-2558 / 22.03.2024г. за създаване на Работна 
група за анализ, изм. и доп. на глава 2-ра от Наредбата (Работната група).  

Два месеца по-късно, в писмо с рег.№СОА24-ВК66-2558-[2]/21.05.2024г., г-жа Яна 
Генова, зам.-кмет на Столична община се обръща към г-н Илиян Павлов, зам.-кмет на 
Столична община, г-н Иван Василев, зам.-кмет на Столична община, главния архитект на 
Столична община и г-жа Вяра Петрова, д-р на д-я „Административно обслужване“ да 
излъчат представител от поверените им направления за включване в Работната група. 
Въпреки мои писма с рег.№№СОА24-ВК66-2558/2//21.05.2024г.; СОА24-ВК66-
2558/4//07.06.2024г.; СОА24-ВК66-2558/6//02.08.2024г.; СОА24-ВК66-
2558/7//07.08.2024г.; СОА24-ВК66-2558-[10] / 26.08.2024г., към настоящия момент не 
съм получил конкретен отговор в какви срокове ще бъде сформирана работната група 
и какво налага забавяне от 5 /пет/ месеца.  

В получено писмо от г-жа Яна Генова, заместник-кмет на Столична община, е 
изразено становище за предприемане на надлежни действия предвид обстоятелството, 
че изпълнението на решенията на СОС за пре/именуване на улици е възпрепятствано, 
предвид факта, че за конкретни улици е установена липса на положена тротоарна и 
пътна настилка. Очевидно е, че е на лице предпоставка за невъзможност за 
изпълнението на част от актовете на СОС и именно администрацията следва да вземе 
мерки за разрешаването на подобни казуси. В тази връзка от писмото на г-жа Генова не 
става ясно дали вече от нейна страна са предприети необходимите действия за 
включването в Работната група на служители от направление „Обществено 
строителство“, както и от направление „Архитектура и градоустройство“. 

Още веднъж обръщам внимание и считам, че ръководството на Столична община 
следва да е активна страна при изпълнение на актовете на СОС и всяко едно забавяне 
би довело до компрометиране на някои от вземаните решения. 

 
Предвид необходимостта Работната група да стартира дейността си, моля 

да ми предоставите информация относно това, дали към момента са предприети 
необходимите действия за включване в Работната група на служители от 
направление „Обществено строителство“, както и от направление 
„Архитектура и градоустройство“, в какъв конкретен срок ще бъде сформирана 
Работната група както и какво наложи забавяне от  5 /месеца/ към датата на 
настоящото питане? 

 
Моля да ми бъде предоставена актуална информация по тези въпроси към датата 

на изготвяне на отговора на настоящото питане до мен.  
Отговорът следва да бъде представен устно в срока по чл. 130, ал. 4 от 

Правилника за организацията и дейността на Столичния общински съвет – на 
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следващото редовно заседание на Столичния общински съвет, както и предоставен в 
писмен вид с оглед на разпоредбата на чл. 129, ал. 3 от Правилника за организацията и 
дейността на Столичния общински съвет 

 
 
 

    С уважение: 
 

30.8.2024 г.

X МИРОСЛАВ БОРШОШ

Мирослав Боршош 

Председател на ПК по ОКНКМ

Signed by: Miroslav Borshosh   
      

        
 


